
 SEQ CHAPTER \h \r 1SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA,  2012-11-08.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED  WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPEAL  AND  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.

FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES D’AUTORISATION 
OTTAWA,  2012-11-08  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD’HUI  AUPRÈS  DU  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  L’APPEL  ET  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  QUI  SUIVENT.

SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.ca
APPEAL / APPEL

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 

http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/en/nav.do 
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/fr/nav.do 
33951

Teva Canada Limited v. Pfizer Canada Inc., Pfizer Inc., Pfizer Ireland Pharmaceuticals, Pfizer Research and Development Company N.V./S.A. and Minister of Health – and – Canadian Generic Pharmaceutical Association and Canada’s Research-Based Pharmaceutical Companies (F.C.)


2012 SCC 60 / 2012 CSC 60
Coram:  McLachlin C.J. and LeBel, Deschamps, Abella, Rothstein, Cromwell and Moldaver JJ. 

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-292-09, 2010 FCA 242, dated September 24, 2010, heard on April 18, 2012, is allowed with costs and Patent 2,163,446 is declared void.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-292-09, 2010 CAF 242, en date du 24 septembre 2010, entendu le 18 avril 2012, est accueilli avec dépens et le brevet 2,163,446 est déclaré nul.

 SEQ CHAPTER \h \r 1APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION :
Note for subscribers: 

The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on “Summary” which will appear in the left column.

Alternatively, click on 
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4131/index.do
Note pour les abonnés : 

Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur 
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4131/index.do
GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS

Hoang Anh Pham v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (34897)

(The application for leave to appeal is granted without costs. The date of the hearing of the appeal is to be expedited.  The schedule for serving and filing material will be set by the Registrar. / 

La demande d’autorisation d’appel est accueillie sans dépens. La date de l’audience sera accélérée.  L’échéancier pour le dépôt et la signification des documents sera fixé par le Registraire.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Thelma Angela Vassel aka Linda Lee v. Paul Dagenais (Ont.) (Civil) (By Leave) (34900)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Public Service Alliance of Canada et al. v. Canada Revenue Agency et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (34706)

(The applications for leave to appeal are dismissed with costs to the respondent Canadian Revenue Agency on the first application. / 

Les demandes d’autorisation d’appel sont rejetées avec dépens en faveur de l’intimée Agence du revenu du Canada dans la première demande.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Richard Rousseau v. Scotia Bank (Ont.) (Civil) (By Leave) (34891)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed with costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Nicole Lacroix et al. v. Canada Mortgage and Housing Corporation et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34827)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Workers’ Compensation Board of British Columbia v. Marko Jozipovic et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (34883)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the Respondent, Marko Jozipovic. / 

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé, Marko Jozipovic.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Communications, Energy & Paperworkers Union of Canada, Loal 721-G v. Mercury Graphics (Sask.) (Civil) (By Leave) (34770)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Michael Downer v. Personal Insurance Company of Canada (Ont.) (Civil) (By Leave) (34919)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Norman Bourdeau v. L.H. Gray & Son Limited (Ont.) (Civil) (By Leave) (34896)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

IBM Canada Limited v. Jean Samoisette (Que.) (Civil) (By Leave) (34931)

Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

Bertina Alfano, Trustee of the Carmen Alfano Family Trust et al. v. Christian Piersanti et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34907)

Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

Mario Bouchard c. Société d’assurance automobile du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (34942)

(La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée Société d’assurance automobile du Québec. / 

The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent Société d’assurance automobile du Québec.)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS
Mary Ann Bender et al. v. Her Majesty the Queen et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (34904)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

David Black v. Her Majesty the Queen (N.B.) (Criminal) (By Leave) (34902)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Her Majesty the Queen v. Chay Brooks Gladue (Alta.) (Criminal) (By Leave) (34906)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Dustin Duke Darby v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (34865)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Victor J. Buencamino v. Canada Minister of Justice (B.C.) (Criminal) (By Leave) (34892)

(The application for leave to appeal and all ancillary motions are dismissed without costs. / 

La demande d’autorisation d’appel et toutes requêtes accessoires sont rejetées sans dépens.)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

****

Lumumba Patrice Olenga c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (34960)

Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

N.V. c. P.-A.L. (Qc) (Civile) (Autorisation) (27997)

Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

Gilles Patenaude c. Ville de Longueuil et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34972)

Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

Gilles Patenaude c. Ville de Montréal et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34974)

Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****

Michel Lafontaine c. G7 Développement inc. (Qc) (Civile) (Autorisation) (34956)

(La requête en prorogation du délai pour produire des pièces est rejetée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens. /

The motion for an extension of time to produce documents is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs.)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

****


